

## SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisinin yirmi ikinci sayısı (Ocak 2021) ile tekrar karşınızda olmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Emirhan Kaya “The Syrian Crisis: A Protracted Social Conflict” başlıklı makalesinde Suriye iç savaşını Edward Azar’ın çok boyutlu bir çözümleme sunan müzminleşmiş toplumsal çatışma kuramı yardımıyla açıklamaktadır. Muhammet Hakan Özaydın ve Esra Pakin Albayrakoğlu ise ortaklaşa yazmış oldukları makalede Türkiye’de değişen güvenlik algılarının savunma sanayisinin dönüşümüne olan etkilerini tarihsel bir bakış açısıyla ele almaktadırlar. Segâh Tekin ve Merve Kanmaz “İspanyol-Amerikan Savaşı (1898) ve Karayıpler” konusuna eğildikleri makalelerinde söz konusu savaşın muharip devletler açısından yansımalarını çözümlenmeye tabi tutmaktadırlar.

Çağla Gül Yesevi “Uluslararası İlişkiler Bilim Dalında Sosyal İnşacılık Yaklaşımının İncelenmesi” başlıklı makalesinde sosyal inşacılığı ve bu yaklaşımın Türkiye’deki uluslararası ilişkiler yazınına yansımalarını ortaya koyarken, Buket Ökten Sipahioğlu ise Avrupa Birliği’nde demokrasi açığı olup olmadığı sorunsalını incelemektedir.

Bu açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimiz mutlu sayacağız.

Editör

Prof. Dr. Fahri TÜRK

## **Editorial**

Dear Readers,

We are glad to announce that the twenty second issue (January 2021) of Electronic Journal of Political Science Studies has just been published and it is available online. It starts with Emirhan Kaya's article on "The Syrian Crisis: A Protracted Social Conflict" in which the author analyzes the Syrian civil war with the theory of protracted social conflict that presents a multi-dimensional approach to understand it. Muhammed Hakan Özaydın and Esra Pakin Albayrakođlu offer in their joint-article on "Türkiye'de Deđişen Güvenlik Algıları ve Dönüşen Savunma Sanayi" a chronological and comparative analysis as how to internal/external threat perceptions had an impact on the Turkish defense industry's institutional framework and manufacturing processes as well. Segâh Tekin and Merve Kanmaz's joint-article entitled as "İspanyol-Amerikan Savaşı (1898) ve Karayipler" deals with the Spanish-American War of 1898 and its impacts on the fighting parties such as Spain, United States, Porto Rico and Cuba as well. While Çađla Gül Yesevi focuses on academic studies and researches of international relations discipline which dealt with social constructivism in the world and in Turkey as well, Buket Ökten Sipahiođlu analyses recent discussions on democratic deficit in the European Union.

We would feel very happy if this short introduction motivates you reading articles in this issue.

Editor

Prof. Dr. Fahri TÜRK

## **Editorial**

Sehr geehrte Leserinnen und Leser,

wir freuen uns, Sie mit der 22. Ausgabe der Elektronischen Zeitschrift für Politikwissenschaftliche Studien wieder begrüßen zu dürfen. Emirhan Kaya erklärt in seinem Beitrag mit dem Titel “The Syrian Crisis: A Protracted Social Conflict” den syrischen Bürgerkrieg mithilfe Edward Azars mehrdimensionaler Theorie der andauernden sozialen Konflikte.

Der von Muhammet Hakan Özaydın zusammen mit Esra Pakin Albayrakoğlu verfasste Beitrag untersucht den Einfluss der sich wandelnden Sicherheitswahrnehmungen der Türkei auf die Umsetzung der Rüstungsindustrie aus historischer Perspektive. Segâh Tekin und Merve Kanmaz widmen sich in “İspanyol-Amerikan Savaşı (1898) ve Karayipler” der Analyse der Konfliktparteien im Spanisch-Amerikanischen Krieg. Während Çağla Gül Yesevi in ihrem Beitrag mit dem Titel “Uluslararası İlişkiler Bilim Dalında Sosyal İnşacılık Yaklaşımının İncelenmesi” den Sozialkonstruktivismus und seine Wirkung in der Welt und der Türkei im Fach Internationale Beziehungen präsentiert, stellt sich Buket Ökten Sipahioğlu der Frage, ob die Europäische Union ein Demokratiedefizit hat oder nicht.

Nach diesen Angaben hoffen wir, dass wir Sie zur Lektüre der genannten Beiträge anregen zu können.

Herausgeber

Ihr  
Prof. Dr. Fahri Türk

## İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

<b>Derginin Künye Bilgileri</b>	<b>ii</b>
<b>Sunuş</b>	<b>iv</b>
<b>Editorial (en.)</b>	<b>v</b>
<b>Editorial (de.)</b>	<b>vi</b>
<b>Makaleler /Articles/ Artikel</b>	
Emirhan KAYA <b>The Syrian Crisis: A Protracted Social Conflict</b>	<b>1</b>
Muhammet Hakan ÖZAYDIN, Esra PAKİN ALBAYRAKOĞLU <b>Türkiye’de Değişen Güvenlik Algıları ve Dönüşen Savunma Sanayi</b>	<b>18</b>
Segâh TEKİN, Merve KANMAZ <b>İspanyol-Amerikan Savaşı (1898) ve Karayipler</b>	<b>38</b>
Çağla Gül YESEVİ <b>Uluslararası İlişkiler Bilim Dalında Sosyal İnşacılık Yaklaşımının İncelenmesi</b>	<b>52</b>
Buket ÖKTEN SİPAHİOĞLU <b>A Closer Look to the ‘Ever Ending’ Democratic Deficit Discussions in the European Union</b>	<b>75</b>
<b>Söyleşi / Interview / Interview</b>	
Dr. Altay ATLI <b>Boğaziçi Üniversitesi Asya Çalışmaları Programı Öğretim Üyesi Dr. Altay ATLI ile Çin Halk Cumhuriyeti’nin Uluslararası Politikadaki Konumu Üzerine Yapılan Söyleşi</b>	<b>87</b>
<b>Kitap Tanıtımı / Book Reviews / Rezensionen</b>	
Fahri TÜRK, Emirhan KAYA <b>Kaf Dağı’nın Eteğinden Toroslar’a Osmanlı’dan Günümüze Türkiye’de Alman Göçmenler, Astana Yayınları, Ankara, 2020, ISBN:9786257890373</b>	<b>93</b>
Özdemir AKBAL <b>ABD-Suudi Arabistan Siyasal İlişkileri Bir Uluslararası Politika Teorisi İncelemesi, Nobel Akademik Yayıncılık, Ankara, 2019, ISBN: 978-605-033-017-5</b>	<b>99</b>